

Franckesche Stiftungen zu Halle

Io. Henr. Callenbergii Ph. P.P. Dissertatiuncula De Aperiendis Inter Barbaras Gentes Scholis

Callenberg, Johann Heinrich

[Erscheinungsort nicht ermittelbar], MDCCXXXI.

VD18 11450126

Titelblatt

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-200797

IO. HENR. CALLENBERGII

PH. P. P.

DISSERTATIUNCULA

DE

APERIENDIS
INTER BARBARAS
GENTES SCHOLIS.

CID IDCC XXXI.

SUMMA.

I. Quid scholæ vocabulo subiiciatur. II. Qui barbari dicantur. III. Ratio- nes curandæ horum salutis; mandatum diuinum. IV. Commoda, ex tali cura profectura. V. Qui- busnam religiosa barbarorum cura mandanda sit. VI. Quomodo scholasticis institutis salus illorum possit procurari. VII. Responsio ad ea, quæ obijciuntur.

I.

 Ntequam de scholasticis institutis, ad barbararum gentium cultum propagandis, scribere aliquid aggrediar, *) scholæ nomen, ususque mihi paucis pro more explicandus esse videtur. Scholæ autem vocabulo cum in vulgus constet, quid notetur, superuacaneum iudico, multum eo inter-

A

pre-

*) Scripsi hæc circiter anno huius seculi decimo nono; quæ, cum amicis quibusdam se probauerint, iam publico, atque accuratiori aliorum considerationi modeste permitto.

37
38